
Projekt protokołu nr 53/2023
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 21 września 2023 r.

Obrady rozpoczęto 21 września 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:01 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Michał Nowak
3. Adam Oczoś
4. Tomasz Scheller
5. Ewa Stogniew
6. Dominik Szustakiewicz
7. Sławomir Wołkowiecki

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmiany kolejności pkt, aby pkt. "Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia
„Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-
Koźle na lata 2023-2032” był przed pkt. "Infrastruktura rowerowa w mieście". .

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z 24 sierpnia 2023 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z 24 sierpnia 2023 r..

Wyniki głosowania



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz,
Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju
publicznego transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2023-2032”.

W dyskusji udział wzięli: przedstawiciel firmy Refunda, radna Ewa Czubek, radny Dominik
Szustakiewicz, zastępca prezydenta Artur Maruszczak, radny Tomasz Scheller.

Głosowano wniosek w sprawie:
ponownego przeanalizowania rozkładu jazdy autobusów MZK w związku ze zgłaszanymi
przez mieszkańców miasta (głownie uczniów i dojeżdżających do zakładów pracy) uwagami
co do braku połączeń lub znacznie przepełnionych autobusów. Sugerujemy zorganizowanie w
tej sprawie spotkania z przedstawicielami Rad Osiedli i radnych Rady Miasta. (Ewa Czubek).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Planu zrównoważonego rozwoju
publicznego transportu zbiorowego dla miasta Kędzierzyn-Koźle na lata 2023-2032” .

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Ewa Stogniew
PRZECIW (2)
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Adam Oczoś, Tomasz Scheller



Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.

5. Infrastruktura rowerowa w mieście.

W dyskusji udział wzięli zastępca prezydenta Artur Maruszczak oraz radny Michał Nowak.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła do wiadomości ww. informację.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg
powiatowych: ul. Gazowej (droga nr 2044 O) na odcinku od skrzyżowania z ul. Piastowską
do skrzyżowania z ul. Ignacego Łukasiewicza i ul. Królowej Jadwigi (droga nr 2051 O) na
odcinku od skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Bolesława Krzywoustego
w Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz ustalenia przebiegu dróg
gminnych stanowiących ul. Gazową i ul. Królowej Jadwigi.

W dyskusji udział wzięli: radny Michał Nowak oraz radca prawny Klaudiusz Widera.

Głosowano wniosek w sprawie:
§ 4. otrzymał brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 r.”. (Michał
Nowak).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowych dróg powiatowych:
ul. Gazowej (droga nr 2044 O) na odcinku od skrzyżowania z ul. Piastowską do skrzyżowania
z ul. Ignacego Łukasiewicza i ul. Królowej Jadwigi (droga nr 2051 O) na odcinku od
skrzyżowania z al. Jana Pawła II do skrzyżowania z ul. Bolesława Krzywoustego w
Kędzierzynie-Koźlu do kategorii dróg publicznych gminnych oraz ustalenia przebiegu dróg
gminnych stanowiących ul. Gazową i ul. Królowej Jadwigi wraz z wnioskiem.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)



Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz
z przyjętym wnioskiem.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Walerego Wróblewskiego i Kanału
Gliwickiego.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Artur Maruszczak, radny Tomasz Scheller i
Adam Oczoś.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Walerego Wróblewskiego i Kanału
Gliwickiego..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
obejmującego tereny w rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i
Przyjaźni.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Artur Maruszczak, radny Tomasz Scheller i
Adam Oczoś.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle
obejmującego tereny w rejonie ulic: Pokucie, Kłosowej, Kłodnickiej, Alei Jana Pawła II i
Przyjaźni..



Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w
drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-
Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w
drodze przetargu nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kędzierzyn-
Koźle, położonych w Kędzierzynie-Koźlu..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 19 października br. godz. 16:00.

11. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


